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We zijn alweer in februari aangeland als deze MP op 
de deurmat valt.

Een maand waarin weer carnaval gevierd wordt. Voor de 
naam ‘Carnaval’ zijn een aantal verklaringen. Het meest 
waarschijnlijk is dat de naam komt van woord ‘Carnevale’, 
wat in het Latijn 'vaarwel vlees' betekent. Dus afscheid 
nemen van het vlees. Tijdens de vastentijd at men geen 
vlees. Nou was dat voor heel veel mensen in de Middel-
eeuwen, maar ook daarna, niet zo'n heel groot punt. De 
mensen waren vaak veel te arm om vlees te kunnen eten. 
Dat is nu over het algemeen wel anders.

De run op vakantie boekingen lopen weer storm. Het kan 
niet gek genoeg wat bestemmingen en afstand betreft. 
De meest exotische bestemmingen komen voorbij; van 
vliegschaamte is weinig meer over. Zelf zoek ik het wat 
dichter bij huis ook ons land en buurlanden bezitten de 
nodige mooie vakantiebestemmingen.

In dit nummer een bijdrage van ons lid Hans Zuijkerbuijk, 
deze is zeer de moeite waard. Naar aanleiding van de foto 
van het voorblad MP1, (leuke reacties) een artikel over de 
ZLSM. Raadpleeg ook regelmatig de site van de Koepel 
Gepensioneerden, hier veel nieuws over de drie hoofd-
thema’s waarop zij zich richten “Pensioenen, Zorg, Welzijn 
& Wonen (ZWW) en Inkomen en Koopkracht en AOW”. 
Ook Sjef Marcelis is weer van de partij met nieuws uit het 
VerantwoordingsOrgaan van Rail&OV.

Nog even over de zorgtoeslag. In 2023 is de zorgtoeslag 
eenmalig met een extra bedrag verhoogd. Maar in 2024 
vervalt deze verhoging weer. Het bedrag dat u hierdoor 
minder krijgt, kan oplopen tot € 32 per maand. Sommige 
mensen krijgen misschien helemaal geen toeslag meer. 
Kijk in Mijn toeslagen hoe hoog uw toeslag wordt. U krijgt 
hierover ook een brief met de post. En in uw Berichtenbox 
op Mijn Overheid.

Jan Westerhuis

Van uw voorzitter

Zo het oude jaar hebben we weer weg geknald en het 
nieuwe met een glaasje bubbels binnengelaten. Bij 

mij in de buurt wordt wel behoorlijk vuurwerk afgesto-
ken. Maar de andere ochtend ruimt eenieder de troep 
weer op. Zo hoort het ook! 
Dit is het jaar met een aanloop naar de overgang naar het 
nieuwe pensioenstelsel. U weet wel, waar wij als commis-
sie Hoorrecht onze op- en aanmerkingen op het concept 
Transitieplan mochten geven. Die op- en aanmerkingen 
zijn allen overgenomen door de Sociale Partners, die onze 
gesprekspartners zijn. Dus dat moet goed komen.
Verder komt er dit jaar een verandering in het Hoofdbe-
stuur. Ik treed af na 10 jaar voorzitter te zijn geweest. Maar 
gelukkig staat de 2e voorzitter al te trappelen van onge-
duld om 1e voorzitter te worden. Het gevolg is wel dat 
we een vacature 2e voorzitter hebben. Dus wie voelt wat 
voor deze job?
Jammer genoeg zijn er nog steeds afdelingen die de pijp 

aan Maarten geven. Dat is wel een punt waar we als be-
stuur wakker van liggen. 
Ook komt er dit jaar verkiezing voor het Verantwoor-
dingsOrgaan van Rail&OV. Sjef Marcelis zit daar al jaren in 
namens ons. Maar we zoeken toch leden die zich beschik-
baar willen stellen voor deze toch wel belangrijke functie. 
Diepgaande kennis van pensioenen hoef je niet te heb-
ben. Maar je wordt wel geacht om als je gekozen bent, die 
op te gaan doen middels door het fonds betaalde studie.
Ikzelf ben een jaar of 11 voorzitter geweest van het Ver-
antwoordingsOrgaan. Nou ik kan stellen dat je er geeste-
lijk jong bij blijft. 
Dit jaar hoop ik 80 te worden. Ik vind dat een mooie leef-
tijd om het wat rustiger aan te gaan doen. 

Dit was het wel weer voor deze keer. Ik groet jullie allen en 
tot de volgende keer.

Jan Sletterink

Van de redactie

https://wikikids.nl/Latijn
https://www.belastingdienst.nl/wps/wcm/connect/bldcontentnl/belastingdienst/prive/toeslagen/inloggen_op_mijn_toeslagen
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Eind november hebben we van Rail&OV het bericht 
gekregen dat er dit jaar niet geïndexeerd gaat wor-

den, om de doodeenvoudige reden dat de inflatie op 31 
oktober daar geen reden toe geeft.
Sterker nog het CBS heeft op 31 oktober een deflatie vast-
gesteld en dat is volgens ons pensioenfonds de reden dat 
er dit jaar niet geïndexeerd kan worden (los van het feit 
dat andere pensioenfondsen wel reden voor indexatie 
zien en hun beleid daarop aanpassen).
Maar er gebeurt nog iets. De deflatie wordt volgens ons 
pensioenfonds gekort op achterstallige indexatie (vanaf 
2016). M.a.w. de gepensioneerden worden gekort op hun 
achterstallig pensioen, omdat Rail&OV weigert het beleid 
aan te passen.
De oorzaak is niet een hachelijke financiële situatie; de 
fondsen staan er juist heel goed voor dankzij de gestegen 
rente. Maar in hun beleid is vastgelegd dat ze voor een 
besluit over indexeren van de pensioenen, kijken naar 
prijsindexcijfers (inflatiecijfer) van het CBS op 31 oktober 
elk jaar.
Beleid is geen wetgeving. Beleid kan aangepast worden 
aan de veranderingen van de tijd of gevolgen van ge-
beurtenissen waar we geen invloed op hebben.
Voor de hand ligt de vraag: zijn de gepensioneerden van-
af 2008/2009 structureel door bestuurders van ons pensi-
oenfonds op het verkeerde been gezet door de suggestie 
te wekken dat indexatie niet was toegestaan door wetge-
ving (oude pensioenwet). Ik wil ook nog even terug naar 
de indexatie 2022 van 13,5%
Wat ik me dan afvraag is: wat is het gevolg van de indexa-

tie t.o.v. de dekkingsgraad. Iedereen weet als je bv. 126% 
in je portemonnee hebt zitten en je geeft er 13,5% van uit 
dan kom je op 112,5%
Hieronder het tabelletje van Rail&OV. In dec. 2022 een 
dekkingsgraad van 126% in januari een indexatie van 
13,5% en dan in februari een dekkingsgraad van 130%.
Ik vind dat een hele vreemde situatie. Als je de dekkings-
graad vanuit de indexatie benadert 126%-13,5%=130% 
dus dan zou je denken Rail&OV indexeren, maar helaas 
denken ze daar anders over.

Als laatste wil ik ook nog even wat kwijt over de attitude/
gedrag van de bestuurders van Rail&OV. Wat je bij pensi-
oenfondsen om ons heen ziet gebeuren is dat er nage-
dacht wordt over hoe kunnen ze ten dienste staan voor 
onze gepensioneerden.
Het is toch wel duidelijk dat pensioenfondsen opgericht 
zijn voor het belang van gepensioneerden als corebusi-
ness en dan vervolgens de opbouwfase van werkende, 
deze wordt ook gewaarborgd in de afgesproken CAO`s.
Gepensioneerden hebben deze waarborg niet en zijn 
overgeleverd aan het pensioenfonds en het verantwoor-
dingsorgaan van hetzelfde pensioenfonds.
Nu zou je denken dat onze geselecteerde (door DNB) be-
stuurders na zouden denken over, hoe hadden wij onze 
gepensioneerden bij kunnen staan vanaf de kredietcrises 
2008/2009.
U mag het zeggen, als u het weet.
Het enige wat ik me kan bedenken is de communicatie 
rondom de indexatie. Helaas kan het pensioenfonds uw 

Nieuw jaar nieuwe kansen
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pensioen niet verhogen omdat het wettelijk niet is toege-
staan en dan gewoon bijna elk jaar hetzelfde.
Als ik terugkijk op dezelfde jaren dan zie ik fondsen die in-
novatief wel een en ander voor elkaar hebben gekregen 
bv. een fonds met een kerstbonus voor iedereen.
Je zou er ook aan kunnen denken om in januari het eigen 
risico van de zorg als extra uit te keren aan gepensioneer-
den en diegene die afhankelijk zijn van een uitkering van 
het fonds.
Je zou er ook aan kunnen denken een participatie te ne-
men in het Shell windpark en de stroom dan direct aan al 
onze gepensioneerden terug te leveren.
Ook zou het bijzonder zijn te investeren in woonvormen 
voor onze gepensioneerden zodat deze direct het voor-
deel van een goed fonds voelen.
Dit is zo even wat bij mij opkomt, maar ja nogmaals ik ben 

geen bestuurder van Rail&OV en zal nooit door DNB ge-
selecteerd worden als zodanig omdat klaarblijkelijk onze 
belangen te ver uiteen liggen.

Toch nog even terug naar de indexatie 2023/2024:
Op 1 juli 2023 is het transitie financieel kader in werking 
getreden, waardoor pensioenfondsen de pensioenen 
sneller en tussentijds mogen verhogen als de financiële 
mogelijkheden er zijn.
Dit komt doordat zij al met de bril van het nieuwe pensi-
oenstelsel mogen kijken.
Dat tussentijds zegt natuurlijk al voldoende, maar gezien 
de opstelling van Rail&OV ga ik hier niet al te veel van ver-
wachten.

Hans Zuijkerbuijk

Ik wil in deze bijdrage ingaan over 
de onderwerpen die de laatste 

maanden bij het VO aan de orde zijn 
geweest.

Benoeming bestuurders op 
voordracht van het VO
In de afgelopen periode zijn twee 
Niet Uitvoerende Bestuurders (NUB-
ers) benoemd in het bestuur. Corne 
Blankestijn en Huub van de Dungen. 
Deze personen zijn benoemd op 
voordracht van de gepensioneerden 
geleding van het VO en maken deel 
uit van het bestuur namens de ge-
pensioneerden deelnemers van het 
Pensioenfonds.

VO en de werkgroepen
Er zijn, bij de aanvang van het VO, een 
aantal werkgroepen ingesteld: Finan-
ciën & Beleggingen, Governance & 
Risk, Communicatie en communica-
tiebeleid en Pensioenen.

De taak van de werkgroepen is het 
onderwerp voorbereiden voor be-
handeling in het VO. Ook als er spra-

ke is van het maken van een advies 
voor het VO is de werkgroep die het 
onderwerp in de portefeuille heeft 
belast met de voorbereiding.

Als voorbeeld neem ik de werkgroep 
pensioenen. De voorbereiding om te 
komen tot een advies voor het Nieu-
we Pensioenstelsel, ligt op het bord 
van deze werkgroep.

Na een korte evaluatie in het VO is 
besloten om deze werkgroepen te 
handhaven tot het einde van deze 
zittingstermijn.

Verlenging huidige zittingster-
mijn VO
In verband met de invoering van het 
nieuwe Pensioenstelsel bij Rail & OV, 
is onderzocht of deze verlenging 
(van een half jaar) voor het VO tot de 
mogelijkheden behoorde. De termijn 
voor dit VO zou dan niet per 31 de-
cember 2024 aflopen maar op 30 juni 
2025.
Uitkomst van dit onderzoek bracht 
aan het licht dat er zich, in die verlen-

gingsperiode, mogelijke juridische 
complicaties zouden voor kunnen 
doen. Om die reden heeft het be-
stuur en het VO deze stap niet gezet, 
en blijft het einde van de huidige zit-
tingstermijn op 31 december 2024.
En zo kom ik op het volgende (be-
langrijke) onderwerp:

Verkiezingen VO najaar 2024

Hartelijke groet, Sjef Marcelis, lid van 
het VO namens de BGV. 

Emailadres: silecram@home.nl

Uit het VerantwoordingsOrgaan

mailto:silecram@home.nl
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Aanleiding
Een korte historie van deze museum- 
organisatie. In de jaren zestig van de 
20e eeuw begon de regering in Den 
Haag wegens bezuinigingen met 
pogingen tot opheffing van de on-
rendabele spoorlijn tussen Kerkrade 
en Schin op Geul. Deze treinverbin-
ding werd door (te) weinig reizigers 
gebruikt. Na vele jaren van discussies 
en financiële injecties werd in 1987 
de knoop doorgehakt en op 29 mei 
1988 werd de deze dienst definitief 
opgeheven.

Planvorming
Al voor de sluiting van de spoorlijn 
had een aantal spoorwegenthousias-
ten het plan gevat om de spoorlijn als 
een toeristische en historische spoor-
weg te exploiteren. Met het oog op 
deze sluiting werd op 24 maart 1988 
de ZLSM (toen nog als Zuid-Limburg-
se Stoomtram Maatschappij) opge-
richt. Het doel van deze organisatie is 
het behoud van dit traject en de ex-
ploitatie van de toeristische stoom-
treindienst, uitgevoerd met histo-
risch materieel. Aanvankelijk was 
het doel om ook naar Valkenburg te 
rijden. De NS was hier echter tegen 
en het duurde nog tot 2007 voordat 
de stoomtrein verder reed dan Schin 
op Geul.
Vier jaar later, op zaterdag 30 mei 
1992, kwam er ook een einde aan de 
reguliere treindienst tussen Maas-
tricht en Aken en stopte de NS-die-
seltrein voor het laatst in Simpelveld.

Startfase
De ZLSM begon met de opleiding 
van vrijwilligers en kocht zeven eer-
steklas K1-rijtuigen bij de NMBS 
in België. Een ijzerhandel uit Born 
schonk een rangeerlocomotief die 
de naam Lommaert kreeg. Met deze 
locomotief kreeg de ZLSM van NS 
toestemming om met werktreinen te 
rijden.

Er werd een projectvoorstel gestuurd 
aan de diverse gemeenten, het Mi-
nisterie van Economische Zaken en 
het Europees Fonds voor Regionale 
Ontwikkeling, waarop door hen sub-
sidie werd toegezegd. 

Het Prins Bernhard Cultuurfonds gaf 
subsidie voor de aankoop van een 
eerste Zweedse stoomlocomotief 
van de Statens Järnvägar. In juli 1994 
werd met de NS een overeenkomst 
getekend waarbij de ZLSM de spoor-
lijn voor tien jaar in bruikleen kreeg. 
Op 23 december 1994 kreeg de ZLSM 
een concessie voor het berijden van 
het traject Schin op Geul – Kerkrade. 

In april 1995 startte de treindienst 
van de ZLSM tussen Schin op Geul en 
Kerkrade Centrum. In september van 
hetzelfde jaar werd de lijn geopend 
door Pieter van Vollenhoven. Later is 
men ook gaan rijden naar Vetschau 
(vanaf 2000) en Heerlen (2004 t/m 
2006). Van april 2007 t/m eind 2016 
was de treindienst verlengd van 
Schin op Geul naar Valkenburg. Op 
het baanvak naar Vetschau rijden 
uitsluitend railbussen, op de overige 
baanvakken stoomtreinen en Schie-
nenbussen (railbussen).

Het depot is gevestigd bij het station 
van Simpelveld.

Overdracht infrastructuur
De Zuid-Limburgse Stoomtrein 
Maatschappij (ZLSM) is een stich-
ting die de stoomtreindienst exploi-
teert op de spoorlijn tussen Kerkrade 
en Schin op Geul, een toeristische 
spoorweg, onder de museumnaam 
Miljoenenlijn. Het gedeelte tussen 
Kerkrade en Simpelveld is onderdeel 
van de Miljoenenlijn.  
De lijn waarover de ZLSM rijdt be-
staat uit verschillende delen: Schin 
op Geul – Simpelveld – Vetschau is 

Zuid-Limburgse Stoomtrein Maatschappij
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onderdeel van de vroegere spoorlijn 
Aken – Maastricht (geopend in 1853), 
Simpelveld – Domaniale Mijn (ge-
opend in 1872) en Spekholzerheide 
(voorheen Kerkrade West) – Kerkrade 
Centrum (geopend in 1934 als onder-
deel van de Miljoenenlijn).

Miljoenenlijn
De oorsprong van de "Miljoenenlijn" 
wordt gevormd door de spoorlijn 
Schaesberg - Simpelveld, een aftak-
king van de spoorlijn Sittard - Herzo-
genrath, waarvan de aanleg begon 
in 1925 ten behoeve van het kolen-
vervoer van de steenkoolmijnen. De 
verantwoordelijke uitvoerder van 
het werk was Corstiaan van Herpen, 
medewerker van het Spoorweg-
bouwbedrijf te Utrecht, een dochter-
maatschappij van de Nederlandsche 
Spoorwegen. Bij de aanleg van de 
lijn werd 3,5 miljoen kubieke meter 
grond verzet. De spoorlijn kwam ge-
reed in 1934.

De naam is ontleend aan de geschat-
te kosten per kilometer. Het 12,5 km 

lange traject heeft destijds ongeveer 
12,5 miljoen gulden gekost, destijds 
een zeer hoog bedrag. De Miljoenen-
lijn werd in eerste instantie gebruikt 
voor vervoer van materialen en mijn-
werkers voor de exploitatie van de 
steenkoolmijnen. In 1949, 24 jaar na 
de officiële opening van de lijn, vond 
het eerste openbare reizigersvervoer 
plaats. De lijn werd in 1986 geëlek-
trificeerd tot aan Kerkrade-Centrum 
en was tot 2006 in gebruik bij de 
NS waarna de exploitatie van het 
reizigersvervoer is overgegaan naar 
Veolia. Saillant detail: Op 1 augustus 
1954 reed het eerste dieseltreinstel, 
een DE1, met de bijnaam Blauwe En-
gel over deze lijn.

Het is zeker de moeite waard om 
eens een bezoek te brengen aan 
ZLSM, vanaf 31 maart komen ze weer 
op stoom.

Jan Westerhuis

(Bron Wikipedia)
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Afdelingsnieuws

AlkmaarAlkmaar
Het is vandaag 10 januari als ik dit schrijf.
Een prachtige winterdag met volop zon en temperatuur 
rond 0 graden.
Op verschillende ijsbanen wordt al geschaatst. Wel moet 
je er snel bij zijn want na morgen gaat de temperatuur 
weer omhoog.
De feestdagen zijn ook alweer achter de rug en de kersts-
pullen opgeruimd.
Alweer een jaar verder, wat gaat de tijd toch snel.
Wat zal 2024 ons brengen!
Hopelijk beter dan 2023, want in de wereld gaat het al-
lemaal niet zo goed met oorlogen en extremen in het kli-
maat.
Ook hebben we in januari onze eerst soosmiddag van 
2024 gehad.
Was gezellig met 25 leden aanwezig.
Hopelijk worden het de volgende keer weer wat meer.
Op 8 april wordt er een paasbrunch georganiseerd en 
deze begint om 12.00 uur.
Dit kunt u alvast in uw agenda zetten.
Hopelijk zien we elkaar in "De Terp"
 

Agenda
12 februari, 11 maart en 13 mei aanvang 13.30
 8 april aanvang 12.00

AmsterdamAmsterdam
Het is vandaag alweer de elfde van de eerste maand van 
het nieuwe jaar. Dus de hoogste tijd om een verhaaltje te 
verzinnen voor dit blad en dat valt niet mee, want er is 
niets schokkends voorgevallen wat het vertellen waard is. 
Ik heb alleen een e-mail van het hoofdbestuur ontvangen 
met de mededeling dat het bestand van onze afdeling 
op 1 januari 2024 bestaat uit 108 leden, nog niet eens zo 
slecht vergeleken bij die afdelingen die de pijp aan Maar-
ten moesten geven in verband door het lage aantal leden, 
waardoor ook geen fatsoenlijk bestuur meer was samen 
te stellen.
Ik mag toch wel stellen, dat we een goed 2023 hebben ge-
had wat betreft de middagbijeenkomsten. Het aantal le-
den dat deze bijeenkomsten bezocht had wel wat groter 
mogen zijn, het is niet anders. Degenen die niet aanwe-

De wagens worden met een lange balk ont-
koppeld (in NS-termen heet dit "knuppelen"). 
Een rangeerder van de N.S. tijdens het ontkop-
pelen ("knuppelen") van goederenwagens op 
het rangeerterrein Amsterdam Watergraafs-
meer (1956).

Verdwenen werkzaamheden
Nederlandse Spoorwegen
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zig waren bij de kerstviering op donderdag 14 december 
weten niet wat ze gemist hebben. 23 Personen hebben 
wel de weg naar ons verblijf kunnen vinden om deel te 
nemen aan een geslaagd feest. De penningmeester had 
de leiding in handen van een voorleesbingo, waarbij elk 
plankje een prijs opleverde. Ook zorgde hij ervoor dat de 
verloting een goed verloop had. Na dit alles volgde een 
warm lopend buffet op smakelijke bereid door onze vaste 
cateraar Fritz, zodat niemand met een lege maag tevre-
den te plusminus 19.00 uur huiswaarts keerde.

Op de jaarlijkse ledenvergadering op donderdag 15 
februari, waarbij we kunnen zien of de penningmeester 
goed op onze centen heeft gepast, waar ik geen twijfels 
over heb. En of er iemand is die mijn baantje als secretaris 
over wil nemen, ik stel mij wel herkiesbaar, tot op heden 
heeft nog niemand zich voor deze baan aangemeld.
Tot zover dit stukje proza. Ik groet u allen, blijf gezond en 
ik hoop, mede namens alle bestuursleden, op een grote 
opkomst op de ledenvergadering.

Kor Stuut
 
HaarlemHaarlem
Woensdag 10 januari onze eerste bingomiddag van 2024 
is alweer voorbij.  De opkomst was redelijk met slechts 3 
afmeldingen en het was ook nog even wachten op een 
5-tal deelnemers die met de Regiorijder komen; deze had 
een vertraging van ruim een half uur. Vertraging komt dus 
niet alleen voor bij NS. Maar via de mobiele telefoon wa-
ren we op de hoogte en was het even langer koffiedrin-
ken dan normaal. 

Dat kwam eigenlijk wel goed uit, want terwijl ik nog bezig 
was met de voorbereidingen voor het pauzedeel kwam er 
plotsklap een voor de aanwezigen onbekende man bin-
nenstappen, lid van de BGV en in het blad Met Pensioen 
over onze middag gelezen. 

Voor mij was het helemaal een verrassing want het was 
een oud collega van Weg en Werken Haarlem die in 1974 
in dienst kwam en ik in 1995, dus bijna 30 jaar geleden, 
voor het laatst had ontmoet. In een half uurtje tijd hebben 
we heel wat de revue laten passeren en wat zo bijzonder 
is, er komt zoveel terug in je geheugen alhoewel er wel 
vaak gezegd wordt hoe heette die of die ook weer en de 
nodige verhalen die er dan bij horen. Misschien een idee 
om eens een reünie te organiseren onder oudgedienden 
die in Haarlem of omgeving bij Weg en Werken – Seinwe-
zen of Energievoorziening hebben gewerkt? Stuur een 
email naar: r.luisini@outlook.com en bij voldoende be-
langstelling kunnen we er een gezellige middag/avond 
van maken. 

Zoals altijd was de bingomiddag weer geslaagd. Het bleek 
uit de reacties van de leden. Hoe kon het ook anders met 
een toespraak van Paul van Hout met de beste wensen 
voor 2024 en dat onder het genot van een glaasje cham-
pagne. 2 rondjes bingo en het toeval wilde dat tot 2 keer 
toe een pak speculaas bij dezelfde speelster terecht kwam 
die helaas niet van speculaas houdt. Maar dat is dan geen 
probleem want er wordt onderling dan wel geruild. Daar 
het de 1e middag van het nieuwe jaar was hadden we be-
sloten om de middag af te sluiten met een hapje en een 
drankje. De bestelde kippiepan met inhoud en bijgerech-
ten viel goed in de smaak. Een aanrader als je zelf niet in 
de keuken wilt staan. 

Zo de kop van het nieuwe jaar is er af. Op naar de volgen-
de bijeenkomst op woensdag 7 februari.  Misschien ten 
overvloede maar heeft u de volgende data op uw ka-
lender al aangestreept t.w.  6 maart - 3 april – 1 mei – 4 
september – 2 oktober – 6 november en 4 december?

Groet ook namens de bingomaster Paul en zij assistent 
Ben.

Ria Luisni- Hulsmann

Heerlen / Midden LimburgHeerlen / Midden Limburg
U gaat dit lezen in februari. We zitten volop in de nieuw-
jaarsrecepties of borrels. Want op het moment van schrij-
ven is het 3 januari. Heeft Nederland net storm ‘Henk’ over 
zich heen gehad. Resultaat: minder treinen, veel omge-
waaide bomen en dus schade. Gaan we wel weer terug-
zien in onze verzekeringen, die gaan vast duurder wor-
den. Met ingang van dit nieuwe jaar heeft de overheid de 
nieuwe suikerbelasting ingevoerd. Dat gaat ons ook weer 
geld kosten. Want waar zit geen suiker in? In de vereni-
ging SSOVH, waarin de BGV-afdeling Heerlen/Middenlim-
burg meedraait, gaat men al praten over de consumptie-
prijs. Op dit moment nog € 1,60. Het uitgangspunt is, er 
hoeft geen dikke winst behaald te worden. Maar verlies, 
en dat ziet er nu wel naar uit, is zeker geen optie. Ondanks 
dat we alweer, want u leest in februari, een maand verder 
zijn, wil ik toch even onze kerstviering in december 2023 
in herinnering brengen. Het aantal leden van de beide 
verenigingen was heel goed te noemen. De beide bestu-
ren waren tevreden. Maar we hadden dan ook met het 
Sobórnost Slavisch Byzantijns koor uit Kerkrade iets heel 
bijzonders in huis. Pardon de Spuiklep! Na het optreden 
bleven velen nog even natafelen. En dat is prachtig om te 
zien. Oud-collega’s die mooie herinneringen ophalen. de 
biljarters die elkaar opzoeken. Dan voel ik me gepast trots. 
Hebben we met elkaar maar mooi verzorgd; doen we het 
voor. Graag zie ik jullie weer op de woensdagmiddagen, u 
weet het van 13:15 uur tot…. de laatste bal de keu verla-

mailto:r.luisini@outlook.com
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ten heeft. En u weet: laat mij weten als er iets speelt, of dat 
u vindt dat het bestuur moet weten. Denk met ons mee.

Frans Evers 
f-evers@home.nl 
06 513 588 31

Oost GelderlandOost Gelderland
Allereerst alle jarigen in de maand februari, van harte 
gefeliciteerd met hun verjaardag en nog vele gezonde 
jaren toegewenst. Ook de zieken van harte beterschap 
de komende tijd. Wij hopen u z.s.m. weer te ontmoe-
ten op een van onze gezellige bijeenkomsten. Constant 
Barendsen, geeft te kennen dat hij per 1 januari 2024 
is gestopt als secretaris ad interim, om persoonlijke 
redenen. Langs deze weg wil hij eenieder bedan-
ken voor de prettige en constructieve samenwerking.                                                                                                           
Hij doet dan ook een dringend beroep aan het huidige 
bestuur, de aanwezigen en alle overige leden om op zoek 
te gaan voor een opvolger. Voelt u zich geroepen, meld 
u dan z.s.m. aan! Het voortbestaan van onze afdeling is 
hiervan afhankelijk. 

Verslag bijeenkomst 6 december 2023
Aanwezig 32 personen, 4 pers. afwezig met kennisgeving. 
Gezellig druk met een uitgelaten sfeer is in het kort de 
omschrijving. Na twee kopjes koffie/thee met een specu-
laasje begon de verkoop van de bingo plankjes. Ze vlogen 
over de toonbank en binnen de kortste keren hadden we 
er 75 verkocht. Onvoorstelbaar. De prijzen waren in sinter-
klaaspapier verpakt en in de zak van Sinterklaas verstopt. 
Zodoende konden de prijswinnaars niet zien wat ze ge-
wonnen hadden. Was wel leuk om te zien. Na een gezel-
lige middag werd deze dag om 15.55 uur afgesloten.

Verslag kerstbijeenkomst 20 december 2023
Aanwezig 42 personen en door corona enz. 4 afmeldin-
gen m.k.g. en 6 afmeldingen door ziekte zonder afmel-
ding. Om 12.30 uur zijn twee leden van het hoofdbestuur, 
Ine Van Berkel en Marco Jongman, van het station opge-
haald en begeleid naar het SSVZ/BGV lokaal. Om 13.00 
uur werd de bijeenkomst geopend door onze voorzitter 
Ben Brookman. Na een toespraak door Marco Jongman 
begon deze kerstbijeenkomst met kerstbakjes maken 
door de dames en de klaverjassers met hun gezellige 
freestyle klaverjassen. Om 14.30 uur startten we met de 
verkoop van de bingoplankjes. Klokslag 15.00 uur begon 
de bingo. Deze middag waren er 44 prijzen te verdelen: 
van een reep chocolade tot dinerbonnen voor 2 personen 
en van banketstaven tot een vogelhuis t.w.v. € 100,00. U 
ziet zoveel prijzen, het was grandioos.
Na de fantastisch georganiseerde bingo, waarbij vele 

oh’sss en ah,sss niet van de lucht waren was het om16.15 
uur tijd om de keeltjes te smeren tijdens ons traditionele 
borreluurtje. En dat smaakte.

Omstreeks 17.20 uur werd het chineesbuffet opgediend 
en konden alle aanwezigen genieten van de overheerlijke 
gerechten die uitgestald stonden. Om circa 19.15 uur had 
eenieder z’n buikje volgegeten. Echter tot ieder z’n verba-
zing kwam er nog ijs als toetje op tafel. Menige keer werd 
er ho of hu geroepen, waarom denk u? Omdat Constant 
met de slagroomspuit rond liep.
Na vele dankwoorden voor de organisatie en speciaal 
voor Constant, werd deze kerstbijeenkomst om 19.30 uur 
afgesloten met een daverend applaus.

Nu maar hopen dat zich gauw iemand meldt voor de 
functie van secretaris, om Constant op te volgen.

Agenda 
7 feb.  start voor kaarters 13.00 uur en 13.30 uur voor 

overige leden. Ook vanaf 13.30 uur algemene 
Jaarvergadering.

6 mrt.  start voor kaarters 13.00 uur en 13.30 uur voor 
overige leden.    

3 apr.  paasbrunch 11.00–16.00 uur. Nadere gegevens 
volgen z.s.m.

 start voor kaarters en overige leden 11.00 uur.
1 mei  start voor kaarters 13.00 uur en 13.30 uur voor 

overige leden.
 Laatste dag van het seizoen 2023-2024.

april/mei busreis naar …?  Einde busreis en gezellige dag 
na een hapjesbuffet om ongeveer 20.00 uur. Suggesties 
over het reisdoel kunt u doorgeven aan het bestuur afde-
ling Oost Gelderland. Nadere gegevens volgen zo spoe-
dig mogelijk!

Bijeenkomsten seizoen 2024-2025, 
start 1e bijeenkomst op:
4 sep.  start voor kaarters 13.00 uur en 13.30 uur voor 

overige leden.
2 okt.  start voor kaarters 13.00 uur en 13.30 uur voor 

overige leden.
6 nov.  start voor kaarters 13.00 uur en 13.30 uur voor 

overige leden.
4 dec.  start voor kaarters 13.00 uur en 13.30 uur voor 

overige leden.
  deze bijeenkomst staat in het teken van Sinter-

klaas!
18 dec.  kerstbingo, met kerstbakjes maken, klaverjassen 

en afsluitend met een hapjesbuffet?

Voor eventuele vragen, over van alles en nog wat, neemt 
u contact op via telefoonnummers: 0575-472926 of 

mailto:f-evers@home.nl
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0626370545, Of via de website van SSVZ Zutphen, 
www.ssvz-zutphen.nl en click rechtsboven op BGV.  
Namens het bestuur, afdeling Oost Gelderland uw pen-
ningmeester en contactpersoon van de feestcommissie.                                     

Constant Barendsen

Rotterdam / Den HaagRotterdam / Den Haag
Februari alweer, de lente ligt in het verschiet, Kerst, Oud 
en Nieuw liggen alweer ver achter ons. Even een kleine 
terugblik op de decembermaand. Onze kerstbrunch was 
zoals vanouds weer heel gezellig en smakelijk. Alles wat 
op de mooi gedekte tafels stond was schoon op, 38 leden 
waren aanwezig. Helaas had Hans Hous-mans af moeten 
zeggen wegens ziekte, volgende kerstbrunch hopen je 
weer te mogen verwelkomen. Er werden twee bingoron-
den gedraaid; de eerste met VVV-bonnen en de tweede 
met mooie en goed gevulde kerstpakketten. De hoofd-
prijs was voor Kees van Rijswijk, 2de prijs voor Bert Daniels 
en de 3de voor Dirk Schouten. Na afloop zijn we jammer 

genoeg vergeten aan verschillende leden het kerstpre-
sentje uit te rijken, maar in januari is het alsnog in orde 
gekomen. Als alles goed blijft gaan wordt de brunch dit 
jaar zeer zeker weer herhaald. 

Volgende punt. De jaarwisseling bracht ons weer voor 
miljoenen schade door vuurwerk en een horrornacht voor 
het oogziekenhuis in Rotterdam. Veel oogletsel, waaron-
der ook kinderen. En twee doden met geknoei met ille-
gaal spul. Lang leve deze mooie traditie van vernielingen 
door het illegale vuurwerk. Kost de gemeenschap weer 
geld en de premie voor verzekeringen gaan daardoor 
weer omhoog. Wat ik ook niet kan begrijpen is dat er in 
veel gemeenten vuurwerk verkocht mocht worden maar 
er wel een verbod op afsteken was. De politie roept al ja-
ren voor een algeheel verbod maar de politiek wil daar 
niet aan. Even iets anders. Ik weet op dit moment niets 
meer te vertellen wat voor belang voor u is. Mijn inspiratie 
is wat aan het afnemen. Weet u wat het is, al de stukjes 
voor het maandblad moeten ruim een maand vóór ver-
schijning geschreven worden en het valt niet mee om 
iets zinnigs te melden. Ik kan u wel vertellen wat geweest 
is, maar ja, dat is meestal achterhaald nieuws. Af en toe 
vraag ik onze penningmeester om wat aan het papier toe 
te vertrouwen en dat doet hij dan wel. Misschien is er in 
onze afdeling iemand die eens wat wil schrijven? Bij voor-
beeld hoe u de contactmiddagen vindt, leuk, gezellig, de 
sfeer. Maakt niet uit wat het is. Ik hou me aanbevolen. 

Eindig ik met weer een leuk stukje: 
De directeuren van een Japans en een Nederlands bouwbe-
drijf wedden wie er het snelste een appartementsgebouw 
van 30 verdiepringen kan bouwen. Na een maand stuurt de 
Japanner een email naar de Nederlander met de volgende 
tekst: "Geef ons nog 10 dagen en we zijn klaar." Krijgt hij als 
antwoord een email terug: "Nog 10 formulieren invullen en 
we starten!"

Namens het bestuur van de afdeling wens ik alle jarigen 
deze maand een fijne en mooie verjaardag en onze zieke 
medemens beterschap en sterkte.

Cor Voorderhaak

TwenteTwente
Voor we het weten zitten we alweer in februari en heb-
ben we al onze nieuwjaarsrecepties achter ons. Wij, als 
bestuur, zijn naar Amersfoort geweest voor de receptie 
met het hoofdbestuur. Jammer dat er vanuit de leden en 
besturen zo weinig animo was. Enkele jaren geleden kwa-
men er nog ruim 50 mensen, nu waren het er 28. Wij heb-
ben gezellig gekletst met de andere bestuursleden waar 
je normaliter na de voor- en najaarsvergadering niet aan 

Foto KlausMiniwolf - Eigen werk
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toekomt. Jan Sletterink sprak ons toe en gaf aan om dit 
jaar de voorzittershamer door te geven. Tijd voor de jonge 
garde hier streven wij ook naar.

Onze nieuwjaarsreceptie werd goed bezocht en we heb-
ben enkele nieuwe leden mogen begroeten. Onze voor-
zitter heeft zich hiervoor erg ingezet en een goed contact 
met de “jongeren”. We heten ze hartelijk welkom en we 
zijn blij met de jonge gezichten die hopelijk nieuwe idee-
en inbrengen.  Er was een goede sfeer en de eerste start in 
het nieuwe jaar was goed.

21 februari is onze algemene ledenvergadering en ook 
hier hopen we op een goede opkomst. Dan is er ook ruim-
te om ieders wensen naar voren te brengen. En wordt u 
op de hoogte gehouden hoe met het geld is omgegaan. 
Na de pauze is er een ontspannen gedeelte waar we en-
kele ronden bingo draaien. 

20 maart onze verrassingsmiddag. Op veler verzoek heb 
ik de zangeres Trea weer kunnen strikken om onze mid-
dag te vullen. Dit belooft weer een muzikale gezellige 
middag te worden waar ze uw verzoeknummers ten ge-
hore zal brengen. Dus zet ook deze datum in uw agenda.

Zoals u gelezen hebt in ons jaarprogrammaboekje heb-
ben we ons uitstapje verplaatst naar 18 september om-
dat velen in de maand mei met vakantie gaan of rond de 
Hemelvaart en Pinksteren andere activiteiten hebben. We 
zijn druk doende om weer een leuke dagtocht uit te stip-
pelen.

We wensen een gezellige maand februari met hopelijk 
niet te veel gladheid. Vorst en zon is heerlijk maar als je 
de boodschappen vanwege de gladheid niet meer kunt 
halen is het wel wat minder. Overigens de aanblik vanuit 
het raam is prachtig als Nederland gehuld gaat onder een 
witte deken.

De jarigen wensen we een gezellige verjaardag en voor 
de zieken onder ons (het worden er steeds meer), indien 
mogelijk een spoedig herstel, wij denken aan u allen.

Namens het bestuur Zwaan Stassen

VenloVenlo
Het nieuwe jaar is net begonnen als ik dit stukje schrijf, 
veel kan ik nu toch niet doen want het regent weer zoals 
al bijna de gehele maand december. Hopelijk wordt het 
gauw wat droger.
 Terugkijkend op afgelopen jaar hebben we vele goed be-
zochte activiteiten gehad

Onder andere de busreis naar Mondo Verde in Landgraaf, 
de etentjes bij de scholen, Jeu de Boules op de banen van 
’t Wonder en de bezoeken aan de Risk Factory en het Océ 
museum.

De laatste activiteit van 2023 werd het kerstdiner en is be-
zocht door 61 leden.
De leden werden bij binnenkomst verwelkomd door het 
bestuur met een drankje. 
Nadat onze voorzitster Bertha Lomans de aanwezigen 
fijne feestdagen en een goede jaarwisseling had gewenst 
was er voor iedereen een leuk kerstcadeautje, dit werd 
door de aanwezigen zeer op prijs gesteld.
Het buffet was geleverd door onze vaste cateraar Henk 
Aarts uit Horst America. Het was weer heerlijk en voortref-
felijk verzorgd en iedereen heeft hiervan erg genoten.
Ook de zaal was weer mooi in kerstsfeer versierd door 
Jeanne en Sef van ’t Wonder.
Jammer dat er maar 1 aanmelding was van vroegere le-
den van de afdeling Eindhoven, jullie zijn ook van harte 
welkom op de activiteiten van de afdeling Venlo.

Het bestuur is hard bezig met het jaarprogramma voor 
2024 en we zullen dit op de komende jaarvergadering 
presenteren. We hebben leuke nieuwe activiteiten en na-
tuurlijk ook de vaste die we ieder jaar organiseren.
Heb je nog ideeën voor een activiteit laat dat dan even 
aan het bestuur weten of kom naar de jaarvergadering en 
we gaan dan bekijken of we deze nog kunnen inplannen.
Zodra we alles vastgelegd hebben zullen we jullie per 
brief het activiteitenprogramma 2024 thuissturen. Uiter-
aard zullen we ook alles hier in “Met Pensioen” vermelden

De eerstvolgende activiteit is de jaarvergadering op 
maandag 11 maart.
Na de vergadering gaan we kienen met vele en mooie 
prijzen.
De zaal is om 13.30 uur open en we beginnen om 14.00 
uur.
We hopen dat veel leden naar de jaarvergadering en het 
kienen komen.
Wil je mee kienen geef je dan op voor 5 maart, dit kan 
door de bijdrage van € 7,50 per kienkaart over te maken 
naar NL58 INGB 0002 2877 88 t.n.v. BGV. Afdeling Venlo.

Dit was het weer voor deze keer en ik wens ieder die car-
naval gaat vieren een gezellige en joeksige tijd toe.

Ton van der Burgt

Zuid WestZuid West
Wanneer u deze bijdrage van de afdeling Zuidwest leest 
hebben we de eerste bijeenkomst van 2024 al gehad en 
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kijken we alvast verder naar de maand februari waarin de 
jaarvergadering van de afdeling is gepland op donderdag 
8 februari. Na deze vergadering zal de reguliere middag 
met de bingo en de loterij plaatsvinden. De agenda voor 
de vergadering zal bij aanvang worden uitgedeeld. Ik 
kan u nu alvast mededelen dat de tweede voorzitter Ben 
Breepoel en de penningmeester Joep Wouterson volgens 
schema van aftreden in 2024 aan de beurt zijn.
Mocht u zich geroepen voelen om een van deze functies 
te willen vervullen voor de periode van 3 jaar dan kunt u 
zich aanmelden vóór 8 februari bij de secretaris.

Nog even een terugblik op de kerstbijeenkomst van 21 
december 2023 waar om 12 uur 51 personen met een 
kop koffie en een snee kerststol ontvangen werden. Jam-
mer voor onze zieken die er niet bij konden zijn. Na een 
welkomstwoord van de voorzitter kwam weer luid toete-
rend en bellend de kerstman binnen die een verhaal had 
over een herder met een klein bruin hondje. Na veel 
omzwervingen door het hele zuid Limburgse land weer 
bij zijn familie kwam, om met hen de Kerst door te bren-
gen. Daarna was het tijd voor de kerstlunch met heer-
lijke groentesoep van onze chef-kok Ben en een heerlijk 
broodje gezond. 
Hierna werden 2 gratis rondes bingo gespeeld met de ge-
bruikelijke bonnen van AH als prijs en was het tijd voor 
een drankje aangeboden door het bestuur. Voor de loterij 
waren, zoals met de kerstbijeenkomst gebruikelijk, weer 
vele mooie prijzen aangekocht waarvan een deel tijdens 
het eerste deel van de verloting naar de gelukkige win-
naars gingen. Tegen kwart voor drie kwam Claude Cove-
maeker zijn opwachting maken om ons met zijn Vlaamse 
humor en liedjes nog meer in de kerstsfeer te brengen. Na 
weer een hapje en een drankje namens de BGV Zuidwest 
volgde het tweede deel van de loterij.

De voorzitter had als volgende programmapunt een quiz 
in elkaar gezet met 10 vragen over Roosendaal van Toen 

en Nu met als prijs voor de meest goede oplossingen een 
fles wijn.
Na deze Roosendaalse onderbreking werd de middag 
besloten met een ronde bingo, gelijk voor de volle kaart, 
met als prijs een tegoedbon voor een maaltijd bij de Ja-
panner Osaka.

Al met al was het weer een zeer geslaagde en gezellige 
afsluiting van het jaar 2023.

Agenda
Aanvang 13.30 uur
donderdag 8 februari (Contactbijeenkomst /jaarver-
gadering)
donderdag 14 maart 
donderdag 11 april 
donderdag 16 mei (3e donderdag i.v.m. Hemelvaart 
8 mei)

Ton Vercruijssen 

Zwolle / Groningen / FrieslandZwolle / Groningen / Friesland
Voor onze verenigingsactiviteiten maken wij gebruik van 
het gebouw van de NS-personeelsvereniging de Blazende 
Veiligheid (BV) in Zwolle. Hier betalen wij een kleine ver-
goeding voor het schoonmaken, de barbediening, enz. 
Tijdens de nieuwjaarsreceptie van de BV ben ik benaderd 
door een bestuurslid van de BV met de vraag of er een 
mogelijkheid kan zijn dat er gedacht zou kunnen worden 
over een verdergaande samenwerking tussen de beide 
partijen: BV en BGV in Zwolle.
Beide organisaties hebben te maken met dezelfde pro-
blemen van een dalend ledenaantal en daardoor ook een 
verminderde bezetting tijdens de evenementen die wor-
den georganiseerd.  Na een kort overleg met twee andere 
BGV-bestuursleden, die ook op de receptie waren, heb-
ben we daarop een voorlopig ja gezegd.  Hoe het vervolg 
er uit gaat zien dat zullen we gewoon afwachten, maar we 
houden u op de hoogte.
De eerste mogelijkheid daarvoor is de soosmiddag van 14 
februari. Deze middag beginnen we, zoals gebruikelijk in 
februari, met onze jaarvergadering.
De agenda is standaard, maar we gaan toch één ding iets 
anders doen: de bestuursverkiezingen.
Er is een schema van aftreden (om de drie jaar ben je aan 
de beurt), maar er kunnen omstandigheden zijn, waarbij 
vaak de oorzaak gezocht moet worden in onze leeftijden, 
dat je tussendoor wilt aftreden. Dat willen we nu verande-
ren. Elk jaar gaan we nu aan alle bestuursleden vragen of 
er nog een jaartje bij kan komen. Ook al is iedereen her-
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Adreslijst van de afdelingssecretariaten
Afdeling Naam  secr. Straat Postcode Woonplaats Telefoon

Alkmaar H. van Westrienen Hasselaarsweg 12 1704 DW Heerhugowaard 072-5346959

Amsterdam K.H. Stuut Mediterraan 27 1566 SX Assendelft  075-6213271

Haarlem J.P. van Hout Baden Powellstraat 17 2037 SL Haarlem  06 16260722

Heerlen F. Evers    Gouverneurstraat 53    6411 XG   Heerlen    06-51358831

Maastricht H. Spits Weth. Broersstraat 3 6245 JA Eijsden 043-4093564

Rotterdam-Den Haag C.S. Voorderhaak Noordendijk 49 3311RM Dordrecht  06-26664776

Twente Mw. L. Bos-Ubbing Sloetsweg 192H 7556 HV Hengelo 074-2428726

Venlo Ton van der Burgt Breukenhof 16 5931 PZ  Tegelen 06-11420900

Zuid-West A. Vercruijssen  Helmersflat 94  4707 CP  Roosendaal  06 36372954

Oost Gelderland  C.H. Barendsen De Brink 278 5h 7206 KE  Zutphen 0575-472926

Zwolle G. Wolters Bonkenhavenstraat 10 8043 TC Zwolle 038-4212311

Onder de goede oplossingen wordt via loting de winnaar beloond met een cadeaubon ter waarde 
van € 12.50. De oplossing moet binnen 4 weken na verschijningsdatum worden ingezonden aan:

Van harte proficiat!

Bij inzending via E-mail graag de volgende gegevens vermelden: 
Maand en puzzeloplossing, Naam, Adres, Postcode en Woonplaats

Puzzeloplossing 12 - Als de peer rijp is valt hij

BGV Puzzelredactie,
Postbus 2030,
3500 GA Utrecht.

Of per e-mail aan:
bgv.ov@zonnet.nl

Winnaar:
P.F. van Krieken-Broeksteeg
Nuland

kiesbaar, er blijft natuurlijk de mogelijkheid bestaan om 
je te melden als kandidaat bestuurslid en waarbij je mee 
doet met deze verkiezingen. Dit jaar hebben alle zittende 
bestuursleden (5 personen) aangegeven door te willen 
gaan. Wilt u zich kandidaat stellen voor een bestuursfunc-
tie dan dient u dit uiterlijk 24 uur voor de jaarvergadering 
aangeven bij onze secretaris (schriftelijk of via de mail).
Nu de lijst met de soosmiddagen voor de rest van het sei-
zoen. Deze zijn en blijven zoals gewoonlijk op de woens-
dagmiddag, met aanvang om 14.00 uur.   

Op 14 februari is de volgende middag, waarop we ook 
onze jaarvergadering gaan houden, 20 maart, 17 april 
en als laatste 8 mei maken het seizoen weer vol. 

Op één van deze data willen we u nog een keer verrassen 
met een buffet, daarom: Laten we elkaar gezond terug 
zien op onze middagen.

Namens het bestuur, Jan Post



Woordzoeker
          Colofon

Contactpersonen

Inkomen en pensioenen:
Ine van Berkel

tel. 06-19013716
E-mail: ine.vberkel13@gmail.com

Belastingen:
Dhr. L.G.M. Englebert

Tel. 070-2123582
E-mail: lgmemiga@ziggo.nl

Rob Peijs
Tel. 06-44964216

E-mail: defiscalehulp@gmail.com

Zorg, welzijn en wonen:
Dhr. H. Spits

tel. 06-52614584
E-mail: h.spits1@hetnet.nl

Sluitingsdata kopij

Nummer maart 2024
Sluiting kopij 10 feb. 2024 

Verschijningsdatum 5 mrt. 2024

Nummer april 2024
Sluiting kopij 9 maart 2024 

Verschijningsdatum 1 april 2024

Digitaal

bgv.ov        zonnet.nl

                   bgvov.nl

@
www.

       Advertenties
Maak ook gratis gebruik van 

onze rubrieken:

Contactadvertenties

Te koop

Te koop gevraagd

http://www.bgvov.nl
http://www.bgvov.nl


Naam en voorletters

Adres    Geboortedatum

Postcode  Woonplaats                          Tel.

E-mailadres:  

Meldt zich hierbij aan als lid van de B.G.V. vanaf: 

Hij/zij* was werkzaam bij  en ontvangt via Rail & OV uitkering of pensioen

Hij/zij* machtigt de Bond van Gepensioneerd Vervoerspersoneel voor incasso van de verschuldigde contributie per jaar  

van rekening                                                                                                            t.n.v.

Hij/zij* zal gaarne ingedeeld worden bij de afdeling

N.B. Indien van toepassing:  
Het eerdergenoemd lid werd aangebracht door

Adres, postcode en woonplaats Handtekening

Formulier s.v.p. volledig en duidelijk invullen met bij voorkeur hoofdletters!

BGV hecht grote waarde aan de bescherming van uw privacy. Wij behandelen uw gegevens vertrouwelijk en 
geheel in overeenstemming met de bepalingen in de Algemene Verordening Gegevensbescherming. 

Voor meer informatie zie onze privacy verklaring op onze website www.bgvov.nl

Aanmeldings- en machtigingsformulier van de BGV

Formulier opsturen naar Ledenadministratie BGV, Postbus 2030, 3500 GA  Utrecht


